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PROTOKÓŁ NR IX/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 28 listopada 2024 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że w dniu 26 listopada 2024 r. złożony został 

wniosek przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad 

dzisiejszej Sesji następujących projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego, 

2) projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanych projektów uchwał? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: - w sprawie przekazania 

skargi do organu właściwego, - w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek został przyjęty do realizacji. 

 

Porządek obrad Sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z pracy w okresie międzysesyjnym. 
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3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

5. Informacja na temat realizacji opłat mających charakter cywilnoprawny (woda, ścieki, 

czynsze mieszkaniowe). 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G w miejscowości 

Bobrowniki”. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości         

i porządku na terenie Gminy Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021  Rady Gminy Damnica        

z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych 

warunków  przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym  specjalistyczne 

usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

13. Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem 

Słupsk  dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z 

korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku 

przy ul. Gdyńskiej 13a. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do Związku Gmin Pomorskich. 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do stowarzyszenia Związek 

Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

16. Projekt uchwały w sprawie umorzenia postępowania w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

17. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego. 

18. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 31 października 

2024 r. został sporządzony, podpisany  i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. 2 

Zastępca Wójta P. Lewandowski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do 

przedstawionej informacji. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

 

Ad. 4 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację na temat realizacji opłat mających 

charakter cywilnoprawny (woda, scieki, czynsze mieszkaniowe) radni otrzymali w wersji 

elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni maja pytania do informacji? 

Radni nie zgłosili pytań do informacji. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G w miejscowości 

Bobrowniki”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G w miejscowości Bobrowniki” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/80/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1142G w miejscowości Bobrowniki”, została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/81/2024 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. została podjęta. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/82/2024 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości         

i porządku na terenie Gminy Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości         

i porządku na terenie Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/83/2024 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Damnica, została 

podjęta.           

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/84/2024 w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących       

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021  Rady Gminy Damnica        

z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 22 listopada 

2024r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXII/348/2021 Rady Gminy Damnica z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego I. Tomala przedstawiła autopoprawkę 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie przedstawionej autopoprawki 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny Ł. Malinowski stwierdził, że mimo iż projekt uchwały został omówiony przez radnych 

na wspólnym posiedzeniu Komisji to w tym miejscu należą się krótkie wyjaśnienia 

szczególnie dla mieszkańców i sołtysów., którzy są dziś obecni a nie uczestniczyli                  

w posiedzeniu Komisji. Należy zaznaczyć, że w ubiegłym roku nie były podniesione stawki 

za odpady. Radni poprzedniej kadencji wzięli za to pełna odpowiedzialność, licząc się z tym 

że w tym roku zmierzymy się z podwyżką. W pierwotnym projekcie uchwały stawka 

wynosiła 12,94 zł. i jest to wzrost w stosunku do roku poprzedniego o 32%. Większością 

radnych na wspólnej Komisji podjęto decyzję, aby te stawkę trochę obniżyć.  

Radny Ł. Malinowski podziękował wszystkim radnym oraz kierownictwu Urzędu Gminy, 

którzy uczestniczyli w posiedzeniu Komisji, w wyniku dyskusji i konsensusu w wyniku 

którego stawka ta jest trochę niższa niż pierwotnie zakładano. Jest to duża podwyżka ale        

w stosunku do innych gmin nie jest drastycznie wysoka. Natomiast teraz wspólnie zmierzymy 

się z odpowiedzialnością, którą za chwile podejmiemy. W przyszłym roku z pewnością też 

będzie kolejna podwyżka ale zakładamy, że już nie taka wysoka. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski stwierdził, że praktycznie nie trzeba już nic dodawać do 

tego, co przedstawił Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski. Należy dodać tylko, aby była pełna 

świadomość, że to przepisy prawa stanowią o tym, że system gospodarowania odpadami 

komunalnymi powinien się bilansować czyli wszystkie wpływy z wpłat od mieszkańców 

winne zabezpieczyć koszty związane z odbiorem i gospodarowania odpadami. Przed chwilą 

Państwo radni podjęli uchwałę o przekazaniu środków, aby ten rok zakończyć i go 

zbilansować. Najprawdopodobniej z tym tematem trzeba będzie się zmierzyć w przyszłym 

roku. Jednak nie ma potrzeby, aby radni poprzedniej kadencji brali odpowiedzialność za 

obecną sytuację, ponieważ to Wójt przedstawia Radzie stosowny projekt uchwały, którego w 

ubiegłym roku nie było i Rada nie miała szans na procedowanie tego tematu. W przyszłości 

należy pamiętać, aby te stawki podnoszone były każdego roku wówczas podwyżka ta nie 

będzie drastyczna. 
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Radna A. Formela zwróciła uwagę, że w umowie z firmą ELWOZ jest zapis odnośnie odbioru 

gabarytów. Zapis ten mówi, że gabaryty odbierane są raz w roku. Czy można by 

wynegocjować, aby gabaryty było odbierane dwa razy w roku? 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że koszt odbioru gabarytów jest znaczący. 

Generalnie po to wyznaczony jest PSZOK, aby mieszkańcy tu korzystali. Jak już wiadomi      

z PSZOK-u będziemy częściej korzystać, ponieważ będą tam odbierane tekstylia a nie 

wyrzucanie do odpadów zmieszanych. Także mieszkańcy będą musieli oswoić się z tym, że 

będą częściej odwiedzać PSZOK. Jednak oczywiście będziemy rozważać możliwość, aby 

gabaryty były odbierane dwa razy w roku i jak to będzie wyglądało kosztowo. 

 

Radna A. Formela stwierdziła, że brakuje informacji z Urzędu na temat odbioru odpadów 

tekstylnych. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że część informacji na temat gospodarowania 

odpadami po nowym roku już się pojawiła, bo miało to związek z dostarczeniem pojemników 

na posesje mieszkańców. Natomiast kompleksowa informacja, jak będzie wyglądała 

gospodarka odpadami i ile będą wynosiły stawki opłat zostanie przekazana mieszkańcom. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/348/2021  Rady Gminy Damnica        

z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Lidia Jarzmicka 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/85/2024 w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXII/348/2021  Rady Gminy Damnica  z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych 

warunków  przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym  specjalistyczne usługi 
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opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych 

warunków  przyznawania  i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym  specjalistyczne usługi 

opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/86/2024 w sprawie zmiany uchwały  

w  sprawie  określenia  szczegółowych warunków  przyznawania  i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym  specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, 

została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  

dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem z 

usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 

13a. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 27 listopada 

2024r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Miastem Słupsk  dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica 

związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym   

w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a. 

Pracownik GOPS w Damnicy przedstawiła autopoprawkę 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie przedstawionej autopoprawki 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  

dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem z 

usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 

13a. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/87/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  dotyczącego przejęcia praw i obowiązków 

Gminy Damnica związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym 

i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do Związku Gmin Pomorskich. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do Związku Gmin Pomorskich 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/788/2024 w sprawie przystąpienia 

Gminy Damnica do Związku Gmin Pomorskich, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do stowarzyszenia Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do stowarzyszenia Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/89/2024 w sprawie przystąpienia 

Gminy Damnica do stowarzyszenia Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, 

została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie umorzenia postępowania w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie umorzenia postępowania w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/90/2024 w sprawie umorzenia 

postępowania w sprawie rozpatrzenia wniosku, została podjęta. 

 

Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków             

i Petycji A. Formela o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela odczytała projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do organu właściwego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/91/2024 w sprawie przekazania 

skargi do organu właściwego, została podjęta. 
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Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków             

i Petycji A. Formela o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela odczytała projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Radna A. Formela zwróciła się z prośbą, aby przekazać do wiadomości radnym jaką Wójt 

udzieli wnioskodawczyni na przekazany wniosek. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że oczywiście informacja taka zostanie 

radnym przekazana. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr IX/92/2024 w sprawie przekazania 

wniosku do organu właściwego, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że na 12 grudnia 2024 r. zwołana została Sesja 

Rady Gminy Damnica. Przedmiotem Sesji będzie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 

2025 r. Materiały na Sesję zostały udostępnione w aplikacji eSesja. 

 

Radna A. Formela zwróciła uwagę, że w informacji międzysesyjnej Wójta zabrakło 

informacji na temat otwarcia ofert na budowę drogi gminnej w Mianowicach. Otwarcie ofert 

było wczoraj. Środki, które są wskazane w ofercie przewyższają kwotę zabezpieczona            

w budżecie. Co dalej? 
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Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, ze jest to etap podczas którego weryfikuje się 

prawidłowość złożenia oferty oraz czy załączone dokumenty spełniają specyfikację 

warunków zamówienia. Natomiast jaki będzie kolejny krok, czy będziemy wzywać 

wykonawców do dalszych negocjacji decyzja jeszcze nie zapadła. Najpierw należy 

rozstrzygnąć pierwszy etap badania tych ofert a dopiero w ciągu najbliższych dni podjęta 

zostanie decyzja, czy dążymy do wyboru wykonawcy, czy unieważniamy to postępowanie. 

 

Radny Ł. Malinowski przywitał obecnego na Sali radnego Rady Powiatu Słupskiego Pana 

Zbigniewa Pawłowskiego i podziękował zarówno jemu jak i radnemu Panu Grzegorzowi 

Kiczmachowskiemu za interwencję w sprawie dróg powiatowych na terenie naszej gminy      

w związku z budową drogi ekspresowej S6. Sytuacja jest trudna, wchodzimy w okres 

jesienno-zimowy więc będzie jeszcze gorzej. 

Radny Ł. Malinowski zwrócił się do obu panów radnych powiatowych z prośbą, którą 

skieruje również na piśmie, o to aby podjąć jakiekolwiek działania dotyczące miejscowości 

Wielogłowy, bo jak wiadomo nowa droga buduje się przez wiadukt i jest obawa, że powstanie 

nowa droga S6 a centrum miejscowości Wielogłowy zostanie znowu na kolejne lata bez 

drogi. Nie wiemy jaka będzie struktura władania tymi wszystkimi drogami więc obecnie jest 

to droga powiatowa i dlatego radny Ł. Malinowski prosi o poparcie wniosku o przygotowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi w centrum miejscowości Wielogłowy. 

Obecna sytuacja trwa już od kilku kadencji a mieszkańcy czekają na drogę w centrum 

miejscowości. 

 

Radny K. Kozłowski zwrócił się o pomoc do sołtysów, gdyż Rada chciałaby od miesiąca 

lutego przyszłego roku zorganizować Ligę Sołecką na gminnych obiektach sportowych. Do 

końca grudnia chcielibyśmy otrzymać informację, czy sołectwa są zainteresowane 

spotkaniami, integracją, grą w piłkę nożną. Zorganizowany byłby turniej tzw. Liga Sołecka o 

puchar Radnych Rady Gminy Damnica. 

Radny K. Kozłowski zwraca się do sołtysów o pomoc w utworzeniu drużyn sołeckich i do 

końca grudnia przekazać taką informację. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem w sprawie zakupionego w 2015 roku 

nieoznakowanego radiowozu dla Posterunku Policji w Damnicy. Na jakiej zasadzie został on 

zakupiony? Czy dla Posterunku Policji w Damnicy, czy dla Komendy Miejskiej Policji w 

Słupsku z przeznaczeniem dla Posterunku Policji w Damnicy? Na poprzedniej Sesji obecny 

był Komendant Sidor z Główczyc i na pytanie dlaczego i kiedy radiowóz został zwrócony nie 

otrzymałem konkretnej odpowiedzi. Skoro gmina współfinansowała zakup tego radiowozu, 

dlaczego został przekazany gdzieś dalej? 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że sprawdzi umowę i przekaże radnemu 

informację na ten temat. 

Zastępca Wójta P. Lewandowski zachęca radnych do bieżącego kontaktu z Urzędem Gminy 

wówczas informacje będą przekazywane na bieżąco. 

Odnośnie dróg powiatowych, szczególnie w kontekście miejscowości Wielogłowy i Budy tak 

jak Pan Wiceprzewodniczący stwierdził jest to umowa między Powiatem, Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a Wykonawcą. W tej sytuacji Powiat jest stroną, która 

powinna  rościć od Wykonawcy bieżącego utrzymania dróg wokół których powstaje S6. 

Gmina oczywiście na bieżąco wysyła pisma monitujące do Starosty i do Zarządu Dróg 
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Powiatowych i przypominamy o tym temacie. Mieszkańcy dzwonią ze skargami, mamy 

świadomość sytuacji, natomiast wpływu na to jak jest realizowane zapisy umowy gmina 

bezpośrednio nie ma. Gmina może tylko interweniować, prosić, podpowiadać, co na bieżąco 

robimy. Cieszy fakt, że radni powiatowi zaangażowania się w tę sprawę i z pewnością 

wspólnie uda się rozwiązać problem. 

 

Radny Powiatu Słupskiego Z. Pawłowski poinformował, że jako radny powiatowy a także 

sam powiat wie jak dużym problemem jest stan dróg powiatowych w obrębie prac na drodze 

S6. Jest to bardzo duży problem dla powiatu a inwestor jest trudny w rozmowach. Radny 

osobiście składał w tej sprawie interpelację, ponieważ miał wiele telefonów od mieszkańców 

z prośbą o interwencję, oczekujących wręcz natychmiastowych działań. Prawdopodobnie       

13 listopada było spotkanie w tej sprawie, w którym uczestniczyli także przedstawiciele gmin 

oraz policji. Próbowano wymusić na inwestorze, aby doprowadził przynajmniej, tak jak jest   

w umowie, do bezpiecznej przejezdności naszych dróg w obrębie budowy S6. Najtrudniej jest 

w miejscach, gdzie powiat praktycznie nic nie może zrobić, bo są to odcinki dróg przekazane 

w zarzadzanie inwestorowi. W wyniku prowadzonych rozmów inwestor zobowiązał się do 

częstszego czyszczenia tych dróg. Zgłaszane sia także nieprawidłowości związane                   

z wykonaniem objazdu koło miejscowości Budy a także problem niszczenia drogi przez 

ciężkie pojazdy w miejscowości Bięcino. Takie sytuacje należy zgłaszać na policję, która 

winna podjęć interwencję. Natomiast powiat będzie drogą administracyjną monitorować i 

respektować zobowiązań. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Dyrektor ZGK A. Winsztal poinformowała, że w dniu dzisiejszym otrzymała informację          

i zdjęcie od kierownika budowy S6, że bypass został wykonany w technologii, jaka była 

wskazana w projekcie organizacji ruchu, czyli masą bitumiczną. 

 

Sołtys W. Francuz poruszył sprawę prawidłowego oznakowania przystanku autobusowego    

w Dąbrowce kolonii, w taki sposób, aby autobus się tam zatrzymywał. Zgłosił potrzebę 

naprawy wiaty przystankowej lub posadowienia nowej w Dąbrówce. 

Sołtys W. Francuz zgłosił także sprawę przepustu w miejscowości Wiszno koło nowo 

wybudowanego budynku z prośba o oznaczenie go za pomocą słupka, baby był widoczny. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Radny K. Włodarski nawiązał do sprawy wykonania bypass-a w miejscowości Budy                

i przekazał informację, ze w dniu dzisiejszym została położona warstwa bitumiczna. Jest to 

jakaś sypka a nie płynna utwardzona. Wcześniej były koleiny w tej warstwie piaskowej            

i niestety po położeniu warstwy bitumicznej nadal są. Więc tak jakby spełniona została prośba 

o warstwę bitumiczną ale nie zostało to wyrównane.  

 

Prezes KJ Polonez H. Kozłowski nawiązał do projektu który złożył do Wójta Gminy Damnica 

a także przekazał Przewodniczącemu Rady Gminy oraz przesłał do wszystkich radnych. 

Zgłoszony projekt dotyczy podjęcia uchwały i przeznaczenia środków na postawienie 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
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zadaszonego namiotu, który miałby służyć dla Klubu Jeździeckiego „Polonez” w Damnicy na 

prowadzenie zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i wszystkich zainteresowanych zajęciami.         

W dniu wczorajszym Prezes H. Kozłowski otrzymał odpowiedź od Wójta Gminy Damnica, 

że nie zostało to uwzględnione w budżecie gminy i zostało to uzgodnione z Radnymi. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że Prezes Klubu H. Kozłowski był wielokrotnie 

informowany, brał także udział w posiedzeniu Komisji Rady Gminy i jest świadom, że Wójt 

Gminy przedstawił radnym sprawę projektu. Wszyscy doskonale znają założenia projektu 

budowy zadaszonego namiotu. Ani Wójt Gminy, ani najprawdopodobniej żaden z radnych nie 

był przeciwny projektowi. W czasie prowadzonych rozmów przekazano Prezesowi wiele 

informacji, które wiązały się przede wszystkim ze sprawami prawnymi. Stanowisko Wójta      

i opinie prawna otrzymali Państwo radni. Wiadomo wszystkim, że w budżecie gminy środki 

na budowę tejże hali namiotowej nie mogą zostać przekazane. Wiązałoby się to z dyscyplina 

finansów publicznych a konsekwencje z tego tytułu poniósł by Wójt i Państwo radni. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Radna A. Formela poinformowała, iż emaile od Pana Prezesa H. Kozłowskiego nie dochodzą 

do radnych. Stwierdziła, że jest zawiedzona odpowiedzią Wójta Gminy dla pana Prezesa H. 

Kozłowskiego. Wniosek Prezesa Klubu wpłynął do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zgodnie z właściwością został on przekazany do Wójta Gminy Damnica i poproszono Wójta, 

aby przedstawił Komisji jaka będzie odpowiedź. Obszerną opinię prawna przedstawiono 

radnym na posiedzeniu Komisji wspólnej. Radni zapoznali się z nią ale nie została z radnymi 

uzgodniona, została tylko przekazana. Natomiast odpowiedź w dwóch zdaniach na tak bardzo 

ważną kwestie to trochę za mało. Zabrakło jakby tej opinii prawnej przekazanej przez Pana 

Wójta. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że mimo, iż nie był autorem pisemnej opinii 

prawnej to w pełni się z nią zgadza. Na poprzedniej sesji  Rada przyjęła program współpracy 

z organizacjami pozarządowymi i znając wniosek stowarzyszenia, ponieważ był przedmiotem 

posiedzenia Komisji w sprawie rozpatrzenia wniosku wiem, że chodzi o to aby gmina ze 

swojego budżetu zbudowała halę na gruncie stowarzyszenia i użytkownikiem tej hali, z uwagi 

że jest to obiekt specyficzny, będzie tylko i wyłącznie to stowarzyszenie. Co za tym idzie, 

stanowiłoby to obejście ustawy o wolontariacie, która reguluje w sposób szczegółowy zasady 

współpracy pomiędzy gminą a organizacjami pozarządowymi i która przewiduje dla dotacji 

tryb konkursowy. Te przepisy w powiązaniu z przepisami ustawy o finansach publicznych, 

która mówi, że gmina musi swoje wydatki planować i realizować rzetelnie i celowo. 

Wykonanie wnioskowanej inwestycji nie umożliwia tego i grozi naruszeniem dyscypliny 

finansów publicznych. Oczywiście to o czym mówi Pan Prezes, że gmina może coś 

zrealizować na gruncie użyczonym ale ten pogląd budzi bardzo duże kontrowersje a niektóre 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28alistopadaa2024.htm
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Regionalne Izby Obrachunkowe stwierdziły, że owszem można ale należy zwrócić uwagę w 

jakiej sytuacji te opinie RIO zostały sformułowane a mianowicie w takiej, w której 

właścicielem gruntu były podmioty publiczne. Załóżmy, że gmina bierze w użyczenie grunt 

na 10 lat od jakiegoś podmiotu prywatnego i z jakiejś przyczyny powstaje spór i umowa ta nie 

może być do końca zrealizowana. Wówczas nawet najlepsze kary umowne, które mają 

zabezpieczyć interes gminy nie są w stanie do końca go zabezpieczyć.  

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/60700/sesjaaradyagminyadamnicaawadniuaczwarteka28a

listopadaa2024.htm 

 

 

Ad. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 15:30 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady IX Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 
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